



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2002-74**

**under the  
FISH AND WILDLIFE ACT  
(O.C. 2002-329)**

*Filed September 11, 2002*

**1 Section 2 of New Brunswick Regulation 84-124 under the Fish and Wildlife Act is amended by adding the following definition in alphabetical order:**

“prepared pelt” means the skin of a fur bearing animal that has been permanently preserved by tanning or other treatment process, but does not include a skin that has been dried, salted or frozen unless the skin has also been tanned;

**2 Section 4.3 of the Regulation is amended by striking out “tail” and substituting “tail, prepared pelt”.**

**3 Subsection 7(1) of the Regulation is amended by striking out “the pelts” and substituting “the parts of carcasses of fur bearing animals or the pelts”.**

**4 Section 10 of the Regulation is amended by striking out “moose” and substituting “bear, moose”.**

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2002-74**

**établi en vertu de la  
LOI SUR LA PÊCHE SPORTIVE  
ET LA CHASSE  
(D.C. 2002-329)**

*Déposé le 11 septembre 2002*

**1 L'article 2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-124 établi en vertu de la Loi sur la pêche sportive et la chasse est modifié par l'adjonction de la définition suivante selon l'ordre alphabétique :**

«dépouille traitée» désigne le cuir d'un animal à fourrure qui a été conservé de façon permanente par tannage ou autre procédé de traitement, mais ne comprend pas le cuir qui a été séché, salé ou congelé à moins que celui-ci n'ait été également tanné;

**2 L'article 4.3 du Règlement est modifié par la suppression de «queue» et son remplacement par «queue, la dépouille traitée».**

**3 Le paragraphe 7(1) du Règlement est modifié par la suppression de «les dépouilles» et son remplacement par «les parties de carcasses d'animaux à fourrure ou les dépouilles».**

**4 L'article 10 du Règlement est modifié par la suppression de «d'original» et son remplacement par «d'ours, d'original».**